



تعليم ابتكاري، ريادي تفاعلي، يُخرِج أجيالاً قادرة، تجمع بين الأصالة والمعاصرة.  
An innovative, pioneering and interactive education that produces capable generations reflecting authenticity and modernity

Tuesday, November 22, 2022

Ref. No. AS/3/5/2022-23

اليوم والتاريخ: الثلاثاء، 2022/11/22

## A Vote of Thanks and Improvement Decisions!

The Board of Governors would like to thank the parents who participated in the school strategic directives and key priorities for improvement survey and are hereby communicating the next steps based on partnership and transparency!

A large majority of the parents have indicated that the most important aspect in terms of communication and engagement is to keep parents informed about the academic progress and students' performance on a regular basis. As a result, the school board of governors and school administration decided on the following improvements:

1. A descriptive mid-term and end-of-term report will be shared with parents, starting from term 2.
2. Regular reports on academic performance and progress to be shared from the AI learning platforms.
3. mid-term / End of term reports being shared with parents based on attainment and progress.
4. Promotion of constructive feedback using the SIR strategy.
5. Enhance the peer constructive feedback in classes.
6. Promote the concept of students taking responsibility for their own learning, knowing the next steps for learning, and setting up a high-expectation culture for each learner!

## رسالة شكر وقرارات تحسين!

يسر مجلس أمناء مدرسة الأنصار العالمية أن يتقدم بالشكر الجزيل لأولياء الأمور ممن شارك معنا في استبيان التوجه الاستراتيجي وأولويات التحسين في المدرسة ومن منظور التشاركية والشفافية نخطكم علماً بما يلي:

ارتأت غالبية عظمى من أولياء الأمور أن تكون أولوية التحسين في المرحلة الحالية في جوانب التواصل مع المدرسة (تحسين جودة التقارير المقدمة لأولياء الأمور عن أداء وتقديم أبنائهم دراسياً)، وبناءً عليه تقرر ما يلي:

1. استحداث تقارير تغذية راجعة وصفية (نصف فصلية وفصلية) عن أداء الطالب سلوكاً وأكاديمياً عبر تطبيق المدرسة.
2. إرسال تقارير دورية عن أداء الطالب من خلال المنصات التعليمية والرقمية ومنصات الذكاء الاصطناعي.
3. إرسال تقارير فصلية ونصف فصلية عن أداء الطالب الأكاديمي وإنجازته في جوانب التحصيل والتقدم.
4. تعزيز التغذية الراجعة الهادفة باستخدام استراتيجية SIR!
5. تعزيز التغذية الراجعة من خلال الأقران في الفصول الدراسية.
6. تعزيز مفهوم إشراك الطلبة في خطوات تعلمهم التالية، ووضع توقعات عالية من جميع المعلمين.

## Term-1 School Evaluation Survey

And in our continuous evaluation and quality assurance processes to maintain and raise the level of our educational and administrative services and commitments, kindly complete the Term-1 School Evaluation Survey:

Survey Link: <https://forms.gle/9QNqmgS9bCAzzse1A>

Thanking you for being supportive to Al Ansar Community!

## استبيان التقييم الذاتي عن أداء المدرسة في الفصل الدراسي الأول

وفي إطار السعي الحثيث للتقييم المستمر ومتابعة جودة الأداء، ورفع جودة الخدمات الإدارية والتعليمية نود منكم المشاركة في استبيان التقييم الذاتي عن أداء المدرسة في الفصل الدراسي الأول:

رابط الاستبيان: <https://forms.gle/9QNqmgS9bCAzzse1A>

شاكرين لكم دعمكم المستمر، وجهودكم البناءة في الارتقاء بمجتمع الأنصار!